
 
Bestyrelsesmøde d. 10.03.2021. kl. 19:30 – 21:30  via Teams 

Deltagere: Maria, Anja, Liv, Lise, Rasmus, Lis, Marianne og Else 

Mangler: Torben 

Referent: Liv.  

 
  Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt.  

 
2. Afsluttende regnskab og kommende budget. 

Afsluttende regnskab så rigtig fint ud. Et underskud på 34.000 kr. 
Det er prioriteret, at der har været personale nok i foråret – vikarbudgettet bruges til fast 
vikar. 
Næste års budgetprioriteringer ligner dette års. 
I efteråret forventes et underskud pga. børnetallet. Det vækker ikke bekymring i forhold til 
økonomien. 

 
3. Den nye arbejdstidsaftale for pædagogisk personale.  

Arbejdstidsaftalen er lavet til beskyttelse af personalets arbejdsmiljø. Det giver personalet 
ret til at kende årsplanen ift. arbejdstider + arrangementer som pædagogiske dage, særlige 

uger mv. Valnøddens personale har allerede denne mulighed, ligesom der i Valnødden er 
en stor grad af fleksibilitet i kraft af en god samarbejdskultur og Valnøddens størrelse. 
Har man allerede et godt arbejdsmiljø og en god måde at samarbejde, så er der muligvis ik-
ke så meget, som vil blive anderledes ved at tilgå den nye aftale. 
 
Det drøftes, at det kan være sårbart for personalet, at der ikke er garantier for, at det nu-
værende gode arbejdsmiljø består. Da kan det være en ulempe, ikke at være tiltrådt afta-
len.  
Med aftalen følger dog nogle rammer, som giver mindre fleksibilitet for medarbejderne til 
fx at bytte vagter eller opspare afspadsering – det kan man ikke under den nye arbejdstids-
aftale. 

Bestyrelsen er interesseret i at vide, hvad medarbejderne i Valnødden ønsker? 
Det besluttes at afventer flere møder med forvaltningen samt møde i FOBU, hvor der ses 
på, hvad det betyder for os i selvejende regi, før der tages endeligt stilling til aftalen. 
 

4. Evaluering og opfølgning af virtuelle forældremøder d. 1. og 3. marts 
Bestyrelsen oplevede god dialog; mange meldte ind ift. spisestunden, sprog mv. og det var 
rart at få indblik i, hvad de andre forældre oplever. 
Det gav indblik i andre forældres tanker, perspektiver, frustrationer mv, som man kan spej-
le sig i og orientere sig i. 
Det var meningsfuldt at mødes, også selvom det var virtuelt. 
Det var godt, at det var opdelt i to møder med fokus på hhv. børnehave og vuggestue. 

Næste gang skal møderne i hhv. vuggestue og børnehave lægges i forskellige uger – det er 
for meget med to møder i én uge, hvis man har børn i begge afdelinger. 
 

5. Nyt om Corona retningslinjer. 
a. Testmuligheder for personalet mm 



Der er ro på situationen og personalet – der er ikke så mange driftsforstyrrelser 

som før jul. 
Der er endnu ikke en nem, lokal mulighed for personalet for at kunne blive testet i 
arbejdstiden. Det foregår derfor i personalets fritid. I mandags fik hele personalet 
lavet antigentest på personalemødet. Ingen i personalet havde haft covid-19. 

 
6. Nyt fra Valnødden 

a. Personale- og børnenyt 
 

b. MUS-samtaler i foråret 

• Holdes i ultimo marts. 
 

c. Pædagogisk dag 

• Der kan først afholdes en pædagogisk dag næste år pga. covid-19. Det bliver 

fredagen før Påskeferien. Dette tidspunkt for p -dag, vil komme til at ligge fast i 
årsplanen fremover. 
Bestyrelsen bakker op om, at forældrene i den forbindelse henter børnene se-
nest kl. 12.00. 
 

d. Gave fra Aarhus Kommune til Personalet 

• Aarhus kommune giver 318 kr. pr. medarbejder som belønning for indsatsen 
under covid-19. Personalet har besluttet at lave en fælles tur, hvor de skal ud og 
spille discgolf med madkurv. 

 
e. Kurser  

• Marianne og Annette har været på kursus i læringsmiljøer under corona - inde- 
og ude. Det var skuffende. 
Lars og Erling er tilmeldt kursus under Naturformidlingen ift. udeliv. 

 
f. Aulas hjemmeside 

• Rasmus (Elliots far) har arbejdet på at sætte Valnødden op til at overgå fra Bør-

neintra til Aula, herunder overføre dokumenter fra Intra til Aula. 
 

g. Den pædagogiske læreplan 

• Fristen for offentliggørelsen er endnu engang udsat. Denne gang til d. 1. juli. 
Den pædagogiske læreplan er ved at være færdig og klar til at bestyrelsen kan 
få den til gennemlæsning inden den offentliggøres på hjemmesiden. 
 

h. Vuggestuen 
i. Børnehaven  

• Der henvises til referater fra de virtuelle forældremøder på børneintra.  

 
7. Nye møder/arrangementer 

- Næste bestyrelsesmøde d. 28.04. 

- Bestyrelsesmøde med spisning onsdag d. 09.06. 
- Sommerfest for hele Valnødden d. 16.06. – hvis vi må! 
- Afskedsreception for Ranjana omkring Sankthans (endelig dato følger) 

 
8. Evt. 



I forbindelse med Marias sygdomsforløb har Maria og Liv besluttet af bytte poster. Liv er 

fremover formand og Maria er næstformand i bestyrelsen. 
Da Anja og familien flytter til Roskilde, træder Anja ud af bestyrelsen. Rasmus træder ind 
som ordinært medlem. 

 


